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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Torsdag den 11/1 kl. 18.30 – 21.30 

 

Mandag 5/2 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 12/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Heidi 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
Afbud: Elevrådet, Lene, Elsebeth 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.30 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad børnehave og SFO: 
Der var ingen børn mellem jul og nytår. Få børn skulle passes efter 
nytår. 
Der er to-tre PA-elever. Det giver en god bemanding, så der kan 
støttes endnu mere op omkring de mindste elever. 
Alan dækker pt ind i SFO´en pga. fravær. 
SFO´en skal snart i gang med projektet, der hedder ”Vi går sammen”, 
hvor der samles ind til Danmarksindsamlingen. 
 
Nordre:  
Det går godt. Det fungerede fint i juleferien. Der var et passende antal 
personaler til de børn, der mødte ind. 
 
- Skole   
Isenvad: 
Møde med kommende forældre. Der kom mange forældre. 
God juleafslutning med julegudstjeneste, hvor eleverne var inddraget. 
Der er ansat en ny lærer, som starter 1. feb. Lige nu dækkes ind med 
en pensioneret lærer. God løsning. 
 
Nordre: 
God julegudstjeneste med inddragende oplæg ved præsten. 
Efterfølgende var der juleafslutning i hallen. 
Fælles julefrokost for personalet d. 15. dec. 
Implementering af vision for 0.- 18. års området. Orientering om 
planerne. Orientering om borgmesterbesøg. 
Møde med kommende forældre onsdag d. 18. februar. Det forventes, 
at der bliver to klasser. 
MUS afvikles i januar og februar. 
 
- SGU og specialområdet 
Møde med morgentrænerne i Form og Velvære. Der arbejdes på 
forbedringer, så der bliver endnu bedre muligheder for træning og for 
at dele sig mere op og udnytte vores faciliteter bedre. 

 



   
Skolebestyrelsesmøde nr. 197 
 
Referat 
 

  

Der afvikles åben træning ift. elevers ønske om optag i I-klasser. Der 
er begyndt at tikke ansøgninger ind til kommende 7. I. 
 
- Forældregruppen 
Der er info-møde for Isenvad forældre til kommende 7. klasse onsdag 
d. 3. april. 

2. 

18.50 

Nyt fra elevråd 
Bo holder møde med formand og næstformand ift. nogle af deres 
punkter fra sidste gang. 
Samt opfølgning vedr. hvordan der kan skabes en god madkultur? 

 

3. 19.00 Opfølgning på hvordan børnehuset tænkes ind i bestyrelsen 
- Forældremøde i Børnehuset 
- Mulig model for forældreråd 
Der er planlagt et forældremøde d. 20. marts for alle forældre i 
børnehaven. 
Her drøftes bl.a. muligheden for at lave et forældreråd, der kan bringe 
ting ind i skolebestyrelse. 
Stella og Heidi deltager på forældremødet og er med til at motivere 
indsatsen for at lave et forældreråd. 

 

 

4. 19.15 Orientering om høringssvar ang. anvisning af dagtilbudspladser 
Orientering om ny retningslinje vedr. anvisningen. 
Gennemgang af høringssvar. 

x 

5. 19.25 Skoleforligets mulige betydning for idrætsprofilen 
- Kort indblik og drøftelse af mulige konsekvenser 
Gennemgang af timefordelingsplanen med veksling til SGU og hvad 
det kan komme til at betyde ift. det varslede forlig. 
Vi kender endnu ikke til tidsplanen for indførelse af forliget. 
Der skal kigges på timefordelingsplanen ift. vekslingerne. Musik er 
hårdt ramt, så kan der på en enkelt årgang/5. årgang veksles idræt i 
stedet for. 
 
Læs udspil til forliget her: 
https://via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13733782/nyt-udspil-skal-
styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-
fri?publisherId=13559324&lang=da 
 

 

  Kaffe  

6. 20.00 IS: Arbejde videre med principper 
Det blev gjort. 

 

6. 20.00 NO:  
- Evaluering af refleksvest 
Der har ikke været nævneværdig respons ift. refleksprincippet. 
Udskolingseleverne vil hellere have refleksremme, da de ikke er så 
ufikse som vestene. De kan evt. købes i takt med, at vestene bliver 
klar til udskiftning. 
SB har besluttet at princippet gøres permanent og skrives ind i 
trafikpolitikken. 
 
- Temadrøftelse og brainstorm 

 

https://via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13733782/nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri?publisherId=13559324&lang=da
https://via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13733782/nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri?publisherId=13559324&lang=da
https://via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13733782/nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri?publisherId=13559324&lang=da
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a. Kan vi gøre noget ved madkulturen i de ældste klasser, så alle 
spiser en nærende madpakke? (Herunder fortsættes drøftelse fra 
sidst ang. mulighed for genåbning af bod eller anden madordning) 

 
Drøftelse af muligheden for at lave en madordning. En madordning 
lignende konceptet på Østre Skole kan være omkostningsfuld for 
Ikast Nordre Skole. 
 
Elevrådet skal inddrages i, hvordan der kan laves en god madkultur. 
Skal der laves en havregrynordning eller lignende? 
Kan eleverne bage noget, der kan sælges? Fx 7. årgang i 
madkundskab? 
 
b. Kan vi understøtte med grafik og kampagner? 
Kan der laves en kampagne eller hyre en til et oplæg? 
 
Drøftes på et nyt SB-møde. 

7.  21.10  Personalesager  
 

8. 21.20  Opslag til AULA 
Fælles: 
Der var en rolig juleferie, få børn skulle passes. 
 
Isenvad: 
Der er kommet ny retningslinje vedr. anvisning til 
daginstitutionsplads. Der er sendt høringssvar på retningslinjen. 
Børnehaven afvikler forældremøde for hele børnehaven. Planen er d. 
20. marts. Her drøftes bl.a. muligheden for at lave et forældreråd, der 
skal samarbejde med skolebestyrelsen. 
 
Nordre: 
Det er tid til at sende ansøgninger til optag i I-klasserne. 
Møde med kommende forældre i 0. kl. onsdag d. 18. januar. 
Princippet vedr. brug af cykelveste gøres permanent og bliver en del 
af trafikpolitikken. 
Hvad kan det kommende folkeskoleforlig komme til at betyde for 
idrætsprofilen? 
Hvordan sikres en god madkultur – skal drøftes på et nyt møde. 

 

9.  Evt. 
Der skal findes en suppleant til SB, da der er et medlem, som 
udtræder. 

 

 
Punkter til kommende møder: 
Konstituering af bestyrelsen 
Drøftelse af status og muligheder for udvikling af idrætsprofil (vi afventer skoleforlig) 
Dialogspil for ny bestyrelse 


